
مهنا حاجی حسینی:

هدفم بهترین نتیجه در جهانی است

ملی پــوش روئینــگ جوانــان قبــل از اعــزام بــه مســابقات جهانــی می گوید: 
» بــا وجــود آســیب دیدگی غیرمنتظره ای که برایم اتفاق افتــاد روحیه خود را 

نباختــم و قوی تــر از قبــل ادامــه دادم.
در حال حاضر روزهای آخر اردو را پشــت ســر می گذاریم و ســخت مشغول 
تمرین هستیم. با روحیه بالایی که دارم تمام تلاشم این است که بهترین 

عملکرد خودم را در این مســابقات به نمایش بگذارم.«

انعکاس اخبار ورزش ایران
5منهای فوتبال

 منتقدان شما را 
مقصر نتایج اخیر 
کاراته می دانند و 
منتظر استعفای 

شما هستند.
اینکه تیم ملی اخیر 

نتایج خوبی نگرفته را 
قبول ندارم اما این را 

قبول دارم که با توجه 
به ظرفیت کاراته می شد 

نتایج بهتری گرفت.
کاراته ایران هر 9-10 

سال دچار افت می شود 
و همیشه اینطور 

نبوده که در بهترین 
شرایط باشد. شرایط 

ورزش طوری است 
که نسبت به بسیاری 
از موضوعاتی که در 

کاراته وجود دارد باید 
تجدیدنظر شود. به 
آینده کاراته کشور 

امیدوارم و ان شاءالله 
بتوانیم شرایط بهتری 

ایجاد کنیم.

 قبول دارید که 
بدترین ضربه به 

کاراته ایران را عدم 
اعزام به مسابقات 

کاراته وان زده 
است؟

قبل از المپیک به خاطر 
گرفتن رنکینگ لازم 

برای حضور در این 
مسابقات در تمامی 
کاراته وان ها شرکت 

کردیم.
شرایط تغییر کرده است 

و حضور در مسابقات 
مهم نیازمند گرفتن 

ورودی است که برای 
گرفتن این مجوز باید در 

کاراته وان ها رنکینگ 
لازم را کسب کنیم.

این موضوع هم در 
حال بررسی است تا 

برنامه ریزی لازم برای 
اعزام هدفمند و کیفی 

به این مسابقات داشته 
باشیم.

ZOOM

طباطبایی: دلیل اخراج آشوری هجمه ها نبود

افت کاراته ایران را قبول ندارم!

 zسوژه zهندبال

موتورسواران به 
فیلیپین می روند

دو ملی پوش اعزامی به پیکارهای 
نی آسیا به  موتورسواری قهرما
ین  ا  . ند می شو م  عزا ا فیلیپین 
رویداد در دسته 250سی سی     برگزار  
می شود که علی باصری و حامد 
مرادی به همراه فرهاد نژادفصیحی 
دبیر فدراسیون، سهند دلداده 
مربی تیم ملی و رضا مقسومی 
سرپرست راهی می شوند. سال 
گذشته قرار بود در هند برگزار شود 
که انصراف داد و برگزاری رقابت ها 
لغو شد اما امسال در فیلیپین 
برگزار می شود . قبل از این 2 مرتبه 
دیگر این رویداد برگزار شد که به 
دلیل بعد مسافت به چین  تایپه و 
تایلند اعزام صورت نگرفت اما در 
این مرحله به عنوان مرحله سوم 

و پایانی تیم ایران شرکت می کند.

24 مهر؛ روز جهانی 
وزنه برداری 

نی  24 مهر به عنوان روز جها
وزنه برداری تعیین شد.

هیأت اجـــــــــــــــــرایی فدراسیــــــــــون 
خیر  ری در نشست ا وزنه بردا
همزمان با گرندپری قطر، روز 16 
اکتبر برابر با 24 مهر را به عنوان 
روز جهانی وزنه برداری انتخاب و 
تصویب کرد. طبق این گزارش، 
از این پس روز 16 اکتبر هر سال 
به مناسبت اعلام تصمیم کمیته 
بین المللی المپیک برای بازگشت 
وزنه برداری به برنامه بازی های 
المپیک 2028 لس آنجلس، به 
عنوان روز جهانی وزنه برداری 

شناخته می شود.

یک بازی هفته 
دوازدهم لیگ 

والیبال جلو افتاد
سازمان لیگ فدراسیون والیبال 
در اطلاعیه ای زمان بازی دو تیم 
مس رفسنجان و پاس گرگان 
در هفته دوازدهم لیگ برتر 
را تغییر داد. هفته دوازدهم 
دور رفت لیگ برتر والیبال 
قهرمانی باشگاه های مردان 
چهارشنبه 29 آذر برگزار می شود 
اما به درخواست دو تیم مس 
 ، ن گرگا س  پا و  ن  رفسنجا
بازی این دو تیم دو روز زودتر 
یعنی27 آذرماه برگزار می شود.

چین میزبان 
وزنه برداری 

قهرمانی جهان
نینگبو چین میزبان مسابقات 
وزنه برداری قهرمانی جهان در 

سال 2026 شد.
هیأت اجرایی فدراسیون جهانی 
وزنه برداری در جلسه دیروز در 
دوحه قطر، شهر نینگبو چین 
را به عنوان میزبان مسابقات 
وزنه برداری قهرمانی جهان 
در سال 2026 برگزید. نینگبو 
در استان شمالی ژجیانگ و 
در فاصله کمی از شهرهای 
شانگهای و هانگژو قرار دارد. 
این شهر با جمعیت 9 میلیون 
نفر، اخیراً تجربیات موفقی در 
میزبانی رویدادهای بین المللی 
داشته و ورزشگاه 10 هزار نفری 
المپیک اسپورت سنتر میزبان 
مسابقات وزنه برداری خواهد 
بود.  در جلسه هیأت اجرایی 
IWF، همچنین تکلیف میزبانی 
دو رویداد مهم سال 2025 نیز 
مشخص شد. بر همین اساس 
مسابقات قهرمانی نوجوانان 
جهان در لیما پایتخت پرو و 
نان  ا نی جو بقات قهرما مسا
یتخت  پا تاشکند  در  ن  جها
ازبکستان برگزار خواهد شد. 
پیش از این نیز فدراسیون 
نی اعلام کرده بود که  جها
مسابقات قهرمانی بزرگسالان 
جهان در سال 2024 در بحرین 
و در سال 2025 در نروژ برگزار 

می شود.

 zخبر
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انگار طلای المپیک برای کاراته ایران 
خوش قدم نبود، در حالی که کاراته قبل 
از آن در جهان سری در سرها داشت، 
بعد از المپیک توکیو بود که از روزهای 
اوج خود فاصله گرفت. فاصله ای که 
حالا با توجه به نقاط ضعف تیم ملی 
و پیشرفت برق آسای رقبا کم کردنش 
و مرد کهن. در  هد  نر می خوا و  گا
این بین منتقدان مقصر نتایج اخیر 
کاراته را سید حسن طباطبایی رئیس 
فدراسیون می دانند و منتظر استعفای 
هرچه سریع تر او هستند. اما در مقابل 
طباطبایی به گفته خودش افت تیم ملی 
کاراته را قبول ندارد و فقط معتقد است 
کاراته ایران باتوجه به ظرفیت دریایی 
خود می توانست در تاتامی های اخیر 
نتایج بهتری بگیرد. او همین 25 روز پیش 
محسن آشوری سرپرست دبیری  خود را 

که وزنه  فدراسیونش محسوب می شد 
برکنار کرد، اخراجی که عده ای معتقدند 
به خاطر هجمه های وارد شده علیه او 
بوده است، اما طباطبایی به گفته خودش 
هجمه ای احساس نکرده است و فقط 
به خاطر پاره ای مسائل همکاری اش با 
آشوری را برای مدتی متوقف کرده است.

 مجمع کمیته ملی المپیک چطور 
پیش رفت، از داستان حکمیت 

ورزش چه خبر؟
اجازه بدهید درباره ماجرای حکمیت 
ورزش چیزی نگویم، چون اصلاً من دیر 
به مجمع رسیدم و در جریان آن قسمت 
از صحبت ها نیستم. اما در کل مجمع 
خوبی بود، از زمانی که خسروی وفا رئیس 
شده است کارهای خوبی انجام شده، در 
مقطع حساس قبل از المپیک هستیم و 
امیدوارم با برنامه ریزی خوب ورزش ایران 

در المپیک بدرخشد.
 چه شد که از بین تمامی نام ها، 
سعید نیکوخصلت را به عنوان 
مدیرفنی تیم های ملی انتخاب 

کردید؟

کاراته ظرفیت زیادی در نیروی انسانی 
داشته و مردان فنی و تحصیلکرده 

زیادی دارد.
نیکوخصلت از قهرمانان قدیمی بسیار 
خوب است که علاوه بر مسائل فنی در 

زمینه مدیریت هم سواد کافی دارد.
ایشان عضو شورای کلان شهری مثل 
یی خوبی  بقه اجرا تبریز بوده و سا
دارد. علاوه بر این مسائل نجابت و 
اخلاق مداری او در جامعه کاراته زبانزد 
خاص و عام است. امیدوارم با اعتماد 
جامعه کاراته بتواند تیم را به سمت نتایج 
بهتر سوق دهد تا بتوانیم در مسابقات 
آینده به ویژه بازی های آسیایی ژاپن 

قدرتمند عمل کنیم.
 بعد از نتایج اخیر تیم ملی، انتظار 

می رفت تغییرات را از کادرفنی 
شروع کنید ولی قرعه به نام محسن 

آشوری افتاد.
آقای آشوری از ظرفیت های خوب کاراته 
است که بیشتر از 4 دهه به این رشته 

خدمت کرده است.
او طول خدمت زیادی دارد و چنین 
ظرفیتی را هر فدراسیونی ندارد. شرایط 

ایجاب می کند که خون جدیدی به 
کاراته تزریق کنیم و مجبور شدیم مدتی 

همکاری مان را با آشوری متوقف کنیم.
 دلیل کنار گذاشتن آشوری 

هجمه هایی نبود که علیه شما به 
راه افتاده بود؟

هجمه ای حس نکردم.
 گرشاسبی می تواند جایگزین خوبی 

برای آشوری باشد؟
گرشاسبی از نیروهای خوب و متخصص 
ما است. او سال هاست در کمیته مربیان 
و کمیته آموزش خدمت می کند و سابقه 
مسئولیت اجرایی خوبی دارد. در مجموع 
کاراته را به خوبی می شناسد و امیدواریم 

بتواند منشأ خیر شود.
 همچنان قصد ادامه همکاری با 

شهرام هروی را دارید؟
هروی در این سال ها نتایج خوب و 
درخشانی برای کاراته ایران رقم زده 
است. ایشان تیم ما را قهرمان جهان کرد 
و خدمات ارزشمندی به این رشته داشته 
است. سازمان تیم های ملی در خصوص 
ادامه همکاری با ایشان بررسی های 
خود را شروع کرده است. ما مسابقات 

مهمی مثل قهرمانی جهان مصر و از همه 
مهم تر بازی های آسیایی ژاپن را در پیش 
داریم که از همین الان برنامه ریزی های 
لازم را شروع کرده ایم. چیزی که برای ما 
مهم است به اهتزاز درآمدن پرچم ایران 
است. همه باید دست به دست هم 
بدهیم تا شرایط به گونه ای رقم بخورد 
که با انگیزه ترین نفرات در کادر تیم ملی 
قرار بگیرند. اینکه چه کسانی می توانند 
چنین شرایطی را مهیا کنند در دست 
بررسی است و سازمان تیم های ملی بعد 
از جمع بندی، نتیجه را اعلام خواهد کرد.

 درباره کادر دختران تصمیم چه 
شد؟

کادر دختران هم به همین شکل، 2-3 
گزینه برای هدایت بزرگسالان در نظر 
داریم، ارزیابی هایی انجام دادیم و در تلاش 
هستیم کسی را در رأس کادر دختران 
بگذاریم که کار را به خود زنان واگذار کرده 

و نتایج خوب و قانع کننده ای رقم بخورد.
  همکاری بهرام با تیم ملی ادامه 
خواهد داشت یا از او در تیم های 

رده پایه استفاده خواهید کرد؟
اجازه بدهید فعلاً اسمی نیاورم.

سنگین وزن سابق کشتی آزاد ایران و 
دارنده مدال های طلا و نقره المپیک 
و نقره جهان و مدرس اتحادیه جهانی 
کشتی در یک دوره 10 روزه مربیگری 
در پاریس به تدریس پرداخت. کمیل 
قاسمی که مدت زیادی است در خارج از 
ایران مربیگری می کند و در رقابت های 
جهانی هم به عنوان سرمربی تیم ملی 
کامبوج حضور داشت؛ حالا در نقش یک 
مدرس ظاهر شده است. کمیل قاسمی 
با اشاره به تدریس در دوره مربیگری 
اتحادیه جهانی کشتی در پاریس گفت: 
»دوره پیشرفته مربیگری اتحادیه 

یتخت  پا ریس  پا در  نی کشتی  جها
فرانسه به مدت 10 روز برگزار شد و من 
به عنوان مدرس از سوی اتحادیه جهانی 

کشتی در این دوره برای مربیان منتخب 
از سوی اتحادیه جهانی به تدریس 
پرداختم.« سنگین وزن سابق کشتی 

آزاد ایران و دارنده مدال های طلا و نقره 
المپیک و نقره جهان که در حال حاضر 
هدایت تیم کامبوج را بر عهده دارد، 
ادامه داد: »در این دوره پنج روز به کمپ 
تمرینی اختصاص داشت و پنج روز 
دیگر نیز دوره مربیگری پیشرفته برگزار 
شد.« او با اشاره به شرکت کننده ها در 
این دوره مربیگری گفت: »در این دوره 
لمان،  مربیانی از کشورهای آمریکا، آ
لتونی، فرانسه و اسپانیا حضور داشتند 
و خوشبختانه با توجه به مباحث مطرح  
شده و آموزش های ارائه  شده از سطح 
کیفی این دوره رضایت کامل داشتند.«

مــه بیســت و یکمیــن دوره  برنا
مســابقات هندبــال قهرمانــی آســیا 
و انتخابــی قهرمانــی جهــان 2025 
اعــلام شــد .ایــن رویــداد بــا حضــور 16 
تیــم در 4 گــروه 4 تیمــی از 21 دی بــه 
میزبانــی منامــه بحریــن آغاز می شــود 
کــه دیــدار افتتاحیــه ایــن دوره بــا بازی 
دو تیــم هنگ کنــگ – امــارات متحــده 
عربــی از گــروه D در روز پنجشــنبه 21 

دی مــاه انجــام می شــود.
امــا تیــم ملــی کشــورمان نخســتین 
بــازی خــود را روز جمعــه 22 دی 
مقابــل نیوزیلنــد برگــزار می کنــد. 

دومیــن دیــدار تیــم ملــی روز 24 دی 
مقابــل چیــن خواهــد بــود و آخریــن و 
مهم تریــن دیــدار مرحلــه مقدماتــی 
بــرای هندبالیســت های ایــران روز 
26 دی مقابــل کــره جنوبــی برگــزار 

می شــود. 
هشــت تیــم راه یافتــه بــه مرحلــه 
اصلــی ایــن مســابقات دیدارهــای 
ــد.  خــود را از روز 28 دی آغــاز می کنن
4 تیــم اول جــدول رده بنــدی نهایــی 
مســابقات بــه رقابت هــای هندبــال 
قهرمانــی جهــان در ســال 2025 

صعــود خواهنــد کــرد.

ویلی چری :

امتیازآورترین بازیکن وابا

ویلی چری ستاره آمریکایی تیم بسکتبال شهرداری گرگان با درخشش در دو بازی 
گذشــته این تیم امتیازآورترین بازیکن ســوپرلیگ غرب آســیا شــد. پس از جدایی 
پــری پتــی، گارد آمریکایی و ســتاره  پنج ســال گذشــته تیم شــهرداری گــرگان از این 
تیــم، ویــل چری به عنوان جایگزین او انتخاب شــد که اکنون این ســتاره آمریکایی 
در بــازی اول ۲۶ امتیــاز و در بــازی دوم ۳۰ امتیــاز به دســت آورد تا در مجموع با ۵۶ 

امتیــاز، تــا پایــان هفته دوم این رقابت ها امتیازآورترین بازیکن باشــد .

 zگفت وگو

فائزه زمانی
روزنامه نگار

تدریس برای مربیان آمریکا و اروپا

کلاس درس کمیل در پاریس 
نیوزیلند اولین حریف 

هندبالیست ها در ایران

مجتبی حیدرپور: 

هندبال در برهه حساسی است

مجتبــی حیدرپــور کاپیتــان تیم ملــی هندبــال درخصوص تغییــر کادر فنی 
تیــم ملــی و ســرمربیگری مجید رحیمی زاده گفت: » رحیمــی زاده از مربیان 
خوب هندبال ایران اســت . من در ســپاهان شــاگرد او بودم و موفقیت های 
زیــادی را هــم کنــار یکدیگــر به دســت آوردیــم. تیم ملی در برهه حساســی 
قــرار دارد . حضــور رحیمــی زاده را بــه فال نیــک می گیریم و امیــدوارم نتایج 

خوبــی را کنــار هــم در عرصه ملی رقــم بزنیم.


